
Resolucija mora biti konkretna
Delegati naše oličinskc skupščine so na skupnem zascdanju vseh Ireh zborov

21. novembra obravnavali dve pomembni zadevi: ocenili so izvajanje resolu-
cije v letošnjem letu in ra/pravljali o osnutku nove za leto 1984, nalo pa so
sprejeli odslop predsednice izvršnega sveta Gabrijele Jelen in hkrati razrešili
tudi vse druge člane tega organa. Zbori so potem na ločenih zasedanjih obrav-
navali še več drugih točk dnevnega reda.

Predsednica komileja za družbeno
planiranje in družbenoekonomski
razvoj naše občine je delegate naj-
prej seznanila s tem, kako smo ure-
sničevali resolucijo v letošnjem letu,
hkrati pa je orisala poslovanje go-
spodarslva v občini v prvih devclih
oziroma desetih mcsecih letošnjega
leta. Dejala je, da z rezuliati ne mo-
remo biti zadovoljni. saj resolucij-
skih ciljev nismo dosegli v treh bi-
stvenili točkah: munjša, kot smo na-
črtovali, je rast družbenega proizvo-
da, fizičnega obsega proizvodnje in
izvoza na konvertibjlno Iržišče. Ven-
darle kazejo najnovejši podatki na
rahlo izboljsanje, saj se je fizični
obseg proizvodnje v desetih mesecih
tega leta v prinicrjavi z isiim obdob-
jem lani povečal za O.S odstolka,
medtem ko je bil koncc septembra še
manjši za 0,6 odstotkov.

Delegati so nalo v razpravf nani-
zalf vrsto pripomb in dopolnil, ki jih
bodo sestavljavci predloga resolucije
upoštevali, kakor so bo le dalo (trcba
je namreč vedeti, da mora biti naša
občinska rcsolucija usklajena tudi z
republiško resolucijo in nekaterimi
dogovori v l.juhljani). v nasprolnem
primeru pa bodo konference delega-
cij prcjeli pisne odgovore. Delegati
so več pripomb namenili osnutku
nove resolucije kot ižvajanju leloš-
nje.v razpravahpasose/avzemaliza
to, naj bo resolucija čimbolj kon-
kretna.

Aleš Kardelj je poveda! slališča
vsch fronlnih delov socialtstičnc
zveze k osnutku lega dokumenla
(mnenje političnih organizacij o re-
soluciji 19X4 objavljamo v poseb-
nem prispevku v tej šievilki). Tehlna
je bila razprava katice Kavčič, dele-
gatke XXVII. konference delegadj.
ki je naštela pripombc prosvetnih de-
lavccv glede nekalcrih ukrepov,
predvidevanih v resoluciji. Šolniki se

ne strinjajo s prispevkom staršev k
razširjenim dejavnostim (to bi na-
mreč povečevalo socialno diferen-
ciacijo), z normativom 36 učencev.
na oddelek z ukinitvijo interesnih
dejavnosti, v katerih sodeluje manj
kot 15 otrok, z normativom 25 ur
učne obveznosti učilelja v oddclku.
Nesprejemljivo je tudi, da izobraže-
vanje štcjemo k porabi.

Delegai XVI. konference delega-
cij SCT Janez IMožina je izrazil dvom,
da bo njihova dclovna organizacija
zmogla za 30 odstotkov povečat'
izvoz na konvertihilno področje.
Zato so predlagali, da jih uvrstijo
med tiste delovne organizacije. ki
bodo izvoz povečcvale v skladu z
možnostmi. Delegal I. konference
delegacij Salurnus Jože Leben pa jc
spraševal. ee jc plan za lelo 1984
realno zastavljen, glede na to, kako
so velika odslopanja med letošnjo
rcsolucrjo ii) njcnim uresničev anjern.
Armand Kopilar, delegal XXIII.
konferente dclegacij I iskarna Jože
Moškrič pa jc povedal pripombe
tcr/da Ciolovcc (Mercalor-Rožnik).
ki so se nanašulc na posodobitev ne-
katerih trgovin v Besnici, Javoru, na
Prežganju. v Bizoviku, Zadvoru in mt
Zaloški 87.

Zgovornejši so bili delčgati iz kra-
jevnih skupnosti, kaierih pripnmhe k
osnutku roolucijc so bilc večinoma
zelo konkretne. Dulcgacija KS Jože
Moškrič-Ciril (clelegafka Brigilsi
Primc) je v svojcm prispevku k
osnulku rcsolucije obravnavala
promel, stanovanjsko gospodarstvo.
krajevne skupnosti Kar precej pri-
pomb jc imela ilelcgacija KS Selo
(delegatka Slavka Jennan). Deicgat
KS Novo Polje Andrej Pudguršek je

•med drugim dejal. da njjhova K.S
nima cnakih možnosti za deio in ra-
zvoj kot druge KS, saj nima nili najo-
snovnejših prostorov. Iz krajcvnih

skupnosti sta razpravljala Jože Mi-
klavčič, delegal Novih Fužin in Jože
Dolinar, i/ KS Bizovik. Več razprav-
Ijavcev iz krajevnih skupnosti je ludi
poudariio. da tajnik KS ne more
opravljati strokovnih nalog iz pn-
dročja SLO.

Pripombe in dopolnitve k obenia
dokumentomapa so oblikovale ludi
samoupravne inleresne skupnosti.
vendar se njihovi predstavniki niso
oglasili k besedi, ampak so delegati
to gradivo dobili v roke kar pisno.

Domala prav toliko časa kot
obravnavi osnutka resolucije so de-
legati namenili naslednji toeki dnev-
nega reda, in sicer odstopu predsetl-
nice našega izvršnega sveta. Pred-
sednik občinske skupščine Niko
Lukež je obrazložil, zakaj je pred-
sedstvo obdnskega komiteja £KS
odreklo predscdnici izvršnega sveta
Gahrijeli Jelen podporo pri nadalj-
njem opravljanju njcnc funkcije.
Svojt- stališče je delegatom pojasnila
tuili predsednica Oabrijela Jelen. Po
dolgi ra/pravi, v kateri je bilo slišati
tudi nekaj očitkov. zakaj že v gradivu
ni bila priložena obrazložitev. so vsi
irije zbori občinske skupščine ločeno
7 javniin glascnan jem sprejeli odstop
predsednice IS Oabrijele Jelen in
obenem razrešili - tudi druge člane
teaa oreana.

D.J.


